
Beslutnlnog.eferat fra ordlner oeneralfors.mllno i A,/B Glasvei 20-28/Fredoriksboro-
vei 37.41. afholdt den 22. september 2009.

D  A  G  S  O  R  D  E  N :
1 Protokol og bestyrelsens beretning.
2 a. Regnskab med revisors petegning.

b Fastsetlelse af belob til kontoen {or gtorre istandsattelser o9 forny-
elser i del nye regnskabser samt eventuel beslutning om anvendelse
af midlerne. Bestyrelsen foreslar, at indbetalingeme lil konloen fort-
satter !€endrel samt at den sldende tilladelse lil bestyrelsen til at
anvende midler fra kontoen fgrls@lter sgledes:
Udskiflning af de dAdigste vinduer og af punkterede lermoruder
samt lil udskittning af bade hele faldstammer og til mindre fald-
stammereparalioner over kr. 10.000,00. Endvidere onskes lilladelse
til al anvende ca. kr. 10 000,- tjlindkob af nye blomster/planter.

3. Overskudd€ls fordeling.
4. Forslag
5. Valg til bestyrelsen.
6 Valg af administrator
7. Valg af festkomite.
8 Eventuell.

Som dirigent valgtes advokat Nina Pagh, der konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt
indvarslel. 27 andele var reprasenteret, heraf 7 ved fuldmagt. Dermed var generalforsamlingen
beslutningsdygtig.

Ad. Punll l. Prclokol oq bestvrebens b€retnino.
Protokollen fra gidste Ars generalforsamling var omdelt, og blev enstemmigl godkendt. Formand
Jens Tolstrup afagde bestyrelsens beretning, som godkendt€s enst€mmigt.

Ad. Punkt 2 a. Rednskab med revirors pltegnlno,
Nina Pagh gennemgik regnskab, likviditetsoversigt og budget, herunder bestyrelsens foBlag til
andelsverdi for perioden 1. oklober 2009 til 30. september 2010 til kr. 9 049,85.Regnskab og note
om andelsv€rdi blev enstemmigt godkendt.

Ad. Punkt 2 b. Fa3ls8ttels6 af belob til konto€n for Btorro lstandsetteber oo tornvelser.
Bestyrelsens forslag om, al indbetalingerne til kontoEn fortsatter u6ndret, blev enstemmigt
godkendt. Bestyrelsens forslag til anvendelsen jf. forslagets ordlyd blev udvidet med tilskud lil
indkob af planter/blomster kr. 10.000 og derefter enstemmigl godkendt.

Ad. Punkt 3. OveBkuddets fordelino.
Det besluttedes enstemmigt at overfore drets overskud til ne3te er.

Ad. Punkt 4. Forclao.
EqSl-Cgl fra bestyrelsen om forhojelse al garage- og k@ldeffumsleje med 21AVo pr. 1. november
2009. Endvidere foreslas det, at garage- og kaldenumslejen fremover fo.hojes i takt med
forhojelseme af boligafgifterne. Forslaget blev enstemmigt vedtaget.

E-qSlCS-e fra beslyrelsen om forhojelse af betalingen til bestyrelsesmedlemme./suppleant, sAledes
at de, der ikke modlager bestyrelseshonorar far udbetalt den til enhver tid geldende skatlefrie
godigorelse, p.t. kr 3 200,00. Forslaget blev vedtaget med 25 slemmer for o9 ingen imod.

EpISEqjl fra Birgitte M. Dam og Balder Kjerultf om en ny S 15 i vedt€egteme om fremleje blev
indgAende drotlet. Forste halvdel af forslagel var en nedskrivning al foreningens nuvarende
fremlejeregel, jfr. lejelovens S 70, mens anden halvdel af forslaget gik Lld pa en yderligere 2-Arig
fremieietilladelse forudsat andelen aktivt var sal til salg. En forudsetning om, at salger
forpligtigedes lil al selge. hvis bestyrelse ellet andre skaffer en kober lil vurderingsprjs, blev atuist



af dirigenten Pa denne baggrund trak forslagsstilleme anden halvdel af forslaget tjlbage. Derefler
sattes forste halvdel af forslaget til afstemning, dog som en ny S 11, stk. 3, der erstalter nuverende
S 1 1, stk. 3 (se vedhaflede ordlyd). I denne udformning blev foElaget vedlaget med 21 siemfier
fof og ingen rmod, og dermed med kvalificeret flertal. Da der dog ikke va. kvaliflceret fremmode,
skal forslagel op til anden 09 endelig v€dtagelse pd forstkommende generallorsamling.

lglghgf! fra Danjel Pedersen og Henrielte Kannegaard om opstilling ef en kompressor lil al pumpe
cykler med blev enstemmigl vedtaget.

EgIllASl fra Daniel Pedersen 09 Henriefle Kanncgaard om at fi lavet en plexiglasplade lil at
skerme den overdekkede terrasse mod tr€Uvind blev ikke sat til afstemning, idet beslyrelsen
ti lkendegav at vi l le lade opgaven udfore

Ad. Punkl 5. Vala til bestv.elsen.
Som formand for 2 er genvalgtes Jens Tolslrup. Som sekret€ea for 2 ar genvalgtes Brian Poulsen
Som bestyrelsesmedtem for 2 er genvalgtes Slig Egeberg. Som suppelant for 1 6r genvalgtes
DanrelT. Pedersen

Bestvrelsens sammensatnino er herefler foloendei
Formand
Nasformand
Sekretar

Jens Tolstrup
Tony Sindlev
Br,an Poulsen

Best.medlemmer Stig Egeberg og Jimmy Kannegaard
Suppleant DanielT. Pedersen

Ad. Punkt 6. Valo af administrator.
Som adminislrator fof 2 ar genvalgtes Ejendomsadministrationen Andelsbo v/€dvokaterne Hanne
Menne og Nina Pagh, hver med en administrators b€tojelser.

Ad- Punkt 7. Valo at fFtkomite.
Her valgtes Henriette, Line, Martin, Camil la, Christ ina og Nicola.

Ad. Punkt E. Eventuelt
Der kan intet beslulles under dette plrnkl.

For r',./B Glasvej 20-28/ Frederlksborgvej 37-41:

Kannegaard

dir igent:



Andelsboligforeningen
"Glasvej / Frederiksborgvej"

September 2009

Nedennavnte forslao til andrinq at vedtaoternes I 11. stk, 3. tll nv ordlvd blev
vedtaoet med kvalificeret flertal dEn 22. geptember 2009, men da der ikke var
kvalificeret lremmrde. skal forslaoet oo til 2. oo endello vedtaoebe pa
tsrstkommende oeneralforaamlino.

6 '1 .  s tk  3  and 'es  h l to loende ord lvd

Onsker en andelshaver at fremleje sin bolig i ejendommen, kan dette ske effer samme
vilker som i lejeloven og med godkendelse fra bestyrelsen, herunder at:

- andelsboligen kan maximall fremlejes i 2 ef,
- andelshaverens fraflytning skal v@re midlertidig og pi grund af sygdom, forretningsrejse,

studieophold eller l ignende,
- aftale om fremleje skal indges skriftligt og godkendes at bestyrelsen.



Andelsboligforeningen
"G lasvej/F rederiksborgvej"

November 2009.

Til alle andelshaverel

Vedr,: A conto varme.

Kobenhavns Energi har varslet forhojelse af ternvarmeudgifterne med 15 %. Forhojelsen
tr€eder i kraft ved ersskriftet. For at fe d@kket den stigende iernvarmeudgift, er det
nodvendigt at gennemfgre en generel forhojelse af a conto varme opkrevningerne hos
ejendommens beboere og erhvervsdrivende.

Alle 6 conto varme opkr@vninger forhsjes s6ledes med 15 o/o pet 1. januar 2010.

Vedr.: Antenneoebvr.

Yousee Kabel - tv har varslet forhojelse af antennegebyrerne per 1. januar 2010, og pe
denne baggrund forhojer foreningen s6ledes antennegebyrerne per samme dato saledes:

- Fuld Pakke stiger ti l kr. 289,- menedligt inklusiv Coda og CopyDan.
- Mellem Pakke stiger ti l kr. 216,- manedligt inklusiv Coda og CopyDan.
- Grund Pakke stiger ti l kr. 83,- menedlig inklusiv Coda og CopyDan.

Vedr.: Referat,

Bag pe dette cirkulere er til orientering vedh€ftet referaiet fra den ordinare
generalforsamling i seplember mened.

N.4ed venlig hilsen
BESTYRELSEN


